



Bulletin Editor

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Dear Readers,

Autumn marks the start of the open house and class season in many places. Have you already planned or organized anything for this? What kind of advertising was successful? Did visitors come to you and how many stayed?

Why don't you send me your experiences from this year for the next bulletin? I'm sure you'll have ideas and suggestions that other clubs can use.

The days are getting shorter again and the time changeover date is approaching. It is supposed to be abolished; that should have been done in 2018.

But it still exists, and in my "youth" as a square dancer (in the 1980s), some clubs organized a special dance with the "**Time Travel Tip**" to mark the time change. This tip took place on the Sunday of the time change from approx. 2:50 am to approx. 2:10 am. Each participant in this tip received a corresponding dangle.

Have you ever danced in such a tip and is there perhaps still a special with such a tip today? Why don't you write to me about it? Or maybe it's worth a special dance.

Greetings and stay healthy, Michael

Liebe Leserinnen und Leser,

mit dem Herbst beginnt ja vielerorts wieder die Saison der Open Houses und der Classes. Habt ihr dahingehend schon etwas geplant bzw. durchgeführt? Welche Werbung war erfolgreich? Kamen Besucherinnen und Besucher zu euch und, wie viele sind geblieben?

Schickt mir doch für das nächste Bulletin mal eure Erfahrungen aus diesem Jahr. Da sind bestimmt Gedankengänge und Anregungen dabei, die andere Clubs nutzen können.

Die Tage werden wieder kürzer und es naht auch wieder der Termin der Zeitumstellung. Sie soll ja abgeschafft werden, schon 2018 hätte dies erfolgt sein sollen.

Noch gibt es sie aber, und in meiner „Jugendzeit“ als Square Dancer (in den 1980ern) veranstalteten manche Clubs zur Zeitumstellung einen Special mit dem „**Time Travel Tip**“. Dieser Tip fand am Sonntag der Zeitumstellung von ca. 2:50 Uhr bis ca. 2:10 Uhr statt. Jede Teilnehmerin und jeder Teilnehmer an diesem Tip erhielt ein entsprechendes Dangle.

Habt ihr solch einen Tip mal mitgetanzt und gibt es vielleicht auch heute noch einen Special mit einem solchen Tip? Schreibt mir doch mal darüber. Oder vielleicht ist es mal einen Special wert.

Viele Grüße und bleibt gesund, Michael